
 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 

 
 

 

napísaná na 2. (druhom) zasadnutí  

Obecného zastupiteľstva v Nedede 

zo dňa: 22.12.2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



1 
 

Zápisnica 

 

napísaná na 2. (druhom) zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Nedede zo dňa: 22.12.2022 

 

 

 

Prítomní:  

Starostka obce:                                  JUDr. Henrieta Selmecziová 

Poslanci obecného zastupiteľstva:    Marian Felix, Edita Izsáková, Tomáš Kostanko, Tímea  

                                                          Kürthiová, Ladislav Patasi, PharmDr. Renáta Úšelová,  

                                                          MUDr. Tamás Varga, Mgr. Jana Zajacová, 

Neprítomní:                                      Ing. László Bugár, Gabriel Kocsis, Ing. Dávid Jancsó, 

Ostatní prítomní:                               Ing. Katarína Fazekasová – ekonómka obce,  

                                                           a Lívia Gyarmati – hlavná kontrolórka obce. 

                                                         

         

                                                 

Bod č. 1   Otvorenie 

 

       Zasadnutie Obecného zastupiteľstva sa konalo v zasadacej miestnosti obecného úradu. 

JUDr. Henrieta Selmeczoiová - starostka, otvorila  a viedla zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Privítala poslancov a ostatných prítomných, L. Gyarmati – hlavnú kontrolórku obce, Ing. K. 

Fazekasovú – ekonómku obce a zástupcu spoločnosti SYNOT Tip, a.s. – Ladislava Mészárosa, 

ktorý prišiel predstaviť fungovanie herne. Zasadnutia sa zúčastnilo osem poslancov. Zasadnutie 

OZ bolo uznášania schopné. Poslancom bol materiál (návrh VZN o zákaze prevádzkovania 

hazardných hier na území obce Neded, návrh Úpravy rozpočtu Obce Neded rok 2022 – 

rozpočtové opatrenie č. II, návrh viacročného rozpočtu na roky 2023 – 2025, Konsolidovaná 

výročná správa za rok 2021, návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

Neded, ) na zasadnutie doručený vopred, ako aj pozvánka s programom zasadnutia.  

 

 

 

Bod č. 2   Schválenie programu zasadnutia 

               

       Nakoľko na zasadnutí je prítomný aj zástupca spoločnosti SYNOT Tip, a.s. – Ladislav 

Mészáros, ktorá podala žiadosť o udelenie súhlasu na prevádzkovanie herne, pani starostka 

navrhla zmenu v navrhnutom programe nasledovne: po bode č. 3 sa bude rokovať o žiadosti 

spoločnosti SYNOT Tip. a.s., potom o bode č. 17. a potom budú nasledovať body č. 14., 15.,13., 

16., a následne sa budú prerokovávať ostatné body programu. Do bodu rôzne sa prihlásil 

poslanec M. Felix a starostka obce. Poslanci nemali výhrady o takto upravenom programe.   

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia: 

1. Otvorenie  

2. Určenie overovateľov zápisnice    

3. Schválenie programu zasadnutia  

4. Žiadosť spoločnosti SYNOT TIP, a.s. o udelenie súhlasu a vydanie vyjadrení 

           s prevádzkovaním hazardných hier. 

5. Všeobecne záväzné nariadenie o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území obce 

Neded   
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6. II. Úprava rozpočtu 2022   

7. Viacročný rozpočet obce na roky 2023– 2025 

8. Výročná správa za rok 2021 

9. Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

10. Menovanie zástupcu starostu 

11. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 

12. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu 

pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a voľba jej 

členov  

13. Určenie sobášiacich  

14. Odmena sobášiacim   

15. Plat hlavnej kontrolórky  

16. Určenie platu zástupcovi starostu  

17. Určenie platu starostu 

18. Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia 

zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení  

19. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. pólrok 2023  

20. Rôzne 

21. Záver 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

 

 

Bod č. 3   Určenie overovateľov zápisnice  

 

Za overovateľov zápisnice pani starostka určila poslancov:           Tomáša Kostanka 

                                                                                                          a Tímeu Kürthiovú. 

 

 

 

Bod č. 4   Žiadosť spoločnosti SYNOT TIP, a.s. o udelenie súhlasu a vydanie vyjadrení 

                 s prevádzkovaním hazardných hier. 

  

       Pán L. Mészáros - zástupca spoločnosti SYNOT Tip, a.s. predstavil poslancom princíp 

fungovania herne a jej výhody pre obec, ktoré spočívajú v ročnom príjme 13 500,- eur do 

pokladne obce, a že udelením súhlasu pre legálny chod tejto herne sa zabráni vzniku 

nelegálneho prevádzkovania herní na území obce. Kúpili si nehnuteľnosť – bývalé pohostinstvo 

pána Zelmana pri hlavnej ceste. Následne pani starostka prečítala žiadosť od spoločnosti 

SYNOT Tip, a.s. zo dňa: 25.11.2022, ktorá žiada o udelenie súhlasu na prevádzkovanie 

hazardných hier na termináloch videohier v herni a o vydanie vyjadrení.  

       V diskusii poslanci hovorili o ťažkej finančnej situácii, ktorá v roku 2023 bude ešte ťažšia 

a preto otvorenie herne nepovažujú za prioritu v tejto neistej finančnej situácii. Poslanci za 

prvoradé považujú chrániť obyvateľov obce, chrániť rodiny, zdravie a morálku v obci. V obci 

je dosť vysoká miera nezamestnanosti.  

 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje  žiadosť spoločnosti SYNOT Tip, a.s. o udelenie súhlasu 

s prevádzkovaním hazardných hier na termináloch videohier v herni na adrese: Hostinec Pod 

Gaštanom, Neded č. 841, 925 85 Neded.  

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  
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Bod č. 5   Všeobecne záväzné nariadenie o zákaze prevádzkovania hazardných hier  

                 na území obce Neded   

 

       Obec vypracovala návrh VZN o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území obce 

Neded, ktoré bolo zverejnené na stránke obce a poslanci ho dostali vopred na preštudovanie 

a pripomienkovanie. Pripomienky k danému návrhu VZN neboli podané zo strany obyvateľov 

obce, tak ani zo strany poslancov. Pristúpilo sa k hlasovaniu o návrhu VZN. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2022 o zákaze 

prevádzkovania hazardných hier na území Obce Neded. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

  

 

Bod č. 6   II. Úprava rozpočtu 2022   

 

       V rozpočte za rok 2022 ekonómka obce musela urobiť úpravu - rozpočtovým opatrením  

č. II. na základe očakávanej skutočnosti. Poslancov s úpravou oboznámila. 

Bežné príjmy sa museli znížiť – obec nedostala očakávané granty, kapitálové príjmy sa zvýšili 

o grant na projekt „Starí, mladí, všetci spolu“, úver na rekonštrukciu domu smútku nebol 

vyčerpaný v plnej výške, nakoľko práce na rekonštrukcii ešte pokračujú. Kapitálové výdavky 

na autobusovú zastávku sa tiež presúvajú na rok 2023 z dôvodu, že projekt ešte nebol 

schválený. Rozpočet je prebytkový v sume 32 090 EUR, kapitálový je schodkový krytý 

prebytkom bežného rozpočtu. 

 

       Pani hlavná kontrolórka potvrdila potrebu úpravy rozpočtu na základe toho, čo sa vykonalo 

a uhradilo a upraviť treba aj prostriedky, ktoré neboli použité – uviedla.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu obce Neded na rok 2022 – rozpočtové 

opatrenie č. II. v predloženom znení. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

 

 

Bod č. 7   Viacročný rozpočet obce na roky 2023– 2025 

 

       Spolu s návrhom rozpočtu za rok 2023, bol vypracovaný aj návrh rozpočtu za nasledujúce 

roky 2024 a 2025 na základe očakávanej skutočnosti bežného roka.  

       Ekonómka obce poslancov oboznámila s predloženým návrhom rozpočtu, ktorý je 

základným nástrojom financovania obce. Podrobne popísala daňové, nedaňové príjmy, granty, 

kapitálové príjmy, finančné operácie – prenos z predchádzajúcich období, úvery, 

predpokladané výdavky, splátky úverov, tovary a služby, príspevok na energie pre ČOV Vlčany 

– Neded a.s., na verejnú zeleň, aktivačnú činnosť, verejné osvetlenie, transféry – dotácie.  

       Poslanec M. Felix ako prezident futbalového klubu má výhrady k zníženiu financií na 

futbalový klub. Vysvetlil fungovanie futbalového klubu a povedal, že teraz sú v strede sezóny 

a aby mohli dokončiť sezónu potrebujú 20 000,- EUR, lebo v opačnom prípade bude klub 

pokutovaný, čomu sa chcú vyhnúť. Rozpočet futbalového klubu na pol roka vychádza na 

31 000,- EUR. Okrem dotácií od obce majú svojich sponzorov a časť financií si zabezpečujú 

z vlastných zdrojov.  
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       V diskusii sa hovorilo o zvyšovaní ceny elektriny a plynu, čo výrazne ovplyvní rozpočet 

obce. Ďalej pani starostka oboznámila poslancov so situáciou čistiarne odpadových vôd, že ju 

budeme musieť mesačne dotovať sumou min. 3 000,- EUR a aj stroje sú zastaralé a nie je 

vytvorená žiadna rezerva na opravy strojov, prípadne výmeny. Nakoniec sa poslanci zhodli 

schváliť rozpočet tak, ako je predložený a na budúcom zastupiteľstve sa bude o tejto 

problematike dotácií pre futbalový klub diskutovať, dovtedy sa uvidí ako sa budú hýbať ceny 

za energie a teda aj výdavky obce.     

       Pani hlavná kontrolórka predložila svoje odborné stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 

2023 v ktorom uvádza, že návrh viacročného rozpočtu a návrh rozpočtu obce na rok 2023 je 

vypracovaný v súlade so všeobecnými právnymi predpismi a navrhla schváliť rozpočet tak, ako 

je predložený, počkať na ustálenie situácie a potom prehodnotiť dotáciu na futbalový klub.  

  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Neded 

k návrhu rozpočtu na rok 2023. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce na rok 2023 vrátane jeho programov v členení 

podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa programovej štruktúry. 

a) bežný rozpočet 

- bežné príjmy                             2 360 380,- EUR, 

- bežné výdavky                          2 252 863,- EUR, 

b) kapitálový rozpočet  

    -   kapitálové príjmy                           59 450,- EUR, 

    -   kapitálové výdavky                      153 000,- EUR, 

c) finančné operácie                 

    - príjmové finančné operácie              72 100,- EUR, 

    - výdavkové finančné operácie           82 384,- EUR. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie viacročný rozpočet obce na roky 2024 a 2025 vrátane 

jeho programov v členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa 

programovej štruktúry.  

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

 

 

Bod č. 8   Výročná správa za rok 2021 

 

       Pani ekonómka informovala poslancov, že vypracovala Konsolidovanú výročnú správu za 

rok 2021, ktorá nadväzuje na záverečný účet obce za rok 2021. K tejto správe nezávislá 

audítorka poslala svoje stanovisko, ktorej výsledok pani starostka prečítala. Konsolidovaná 

výročná správa je audítorkou pozitívne hodnotená. Prekontrolovala všetky zápisy, podľa 

ktorých Konsolidovaná výročná správa poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie 

obce Neded k 31. dec. 2021 a o výsledku jej hospodárenia za rok 2021. Je zostavená podľa 

požiadaviek zákona o účtovníctve, obsahuje požadované informácie, je v súlade s účtovnou 

závierkou za daný rok a v správe potvrdzuje, že neexistujú zistenia, ktoré by sa dali uviesť.  

               

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu za rok 2021 aj správu 

nezávislého audítora ku Konsolidačnej výročnej správe za rok 2021. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0 
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 Bod č. 9   Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií  

                 z rozpočtu obce 

 

       Ekonómka obce vypracovala návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 

obce, ktoré nahradí VZN č. 2/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. 

Ekonómka poslancom vysvetlila podmienky a postupy poskytovania dotácií pre žiadateľov  

ako aj ich povinnosti ohľadom vyúčtovania a vyčerpania dotácií.   

Obecné zastupiteľstvo nemalo pripomienky pristúpilo sa k hlasovaniu o návrhu. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Neded č. 5/2022  

o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

Každoročne pri schvaľovaní rozpočtu sa schvaľuje aj výška sumy, ktorou môže starosta 

vykonávať zmeny rozpočtu – uviedla pani starostka  a navrhla schváliť sumu 25 000,- Eur, tak 

ako to bolo schválené aj v predchádzajúcich rokoch.      

     

Obecné zastupiteľstvo poveruje starostku obce vykonávať zmeny rozpočtu obce do výšky 

25.000,- EUR v priebehu celého rozpočtového roka 2023. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

 

Bod č. 10   Menovanie zástupcu starostu  

       Pani starostka uviedla, že je to v jej právomoci určiť si zástupcu starostu. Za uplynulé roky 

jej bol doterajší zástupca starostu poslanec Tomáš Kostanko nápomocný a má jej dôveru a preto 

ho opätovne menovala  za svojho  zástupcu.  

       Pán Tomáš Kostanko sa poďakoval za prejavenú dôveru a funkciu zástupcu starostu prijal. 

 

 

 

Bod č. 11   Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 

 

       Pani starostka uviedla, že komisie nemajú rozhodovacie právo, majú fungovať ako 

poradný, iniciatívny a kontrolný orgán pre obecné zastupiteľstvo, preto okrem poslancov je 

dobré prizvať za členov komisie odborníkov v danej oblasti. Komisie sú zriadené na celé 

volebné obdobie, zriaďuje si ich zastupiteľstvo a tak isto ich môže kedykoľvek zrušiť, prípadne 

zriadiť nové, môže zriadiť aj dočasné komisie. Počet členov v jednotlivých komisiách si obecné 

zastupiteľstvo určuje samo. Komisie majú slúžiť na vypracovanie návrhov, pripomienok – teda 

ako poradný orgán pre obecné zastupiteľstvo. Obecné zastupiteľstvo ich môže poveriť úlohou, 

na ktorej budú spolupracovať. 

        

O jednotlivých komisiách sa ďalej rokovalo osobitne. 

 

 

 

Bod č. 11.1   Komisia finančná a správy obecného majetku 

 

Pani starostka návrhla: 

za predsedu : Editu Izsákovú, 
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za členov: Tímeu Kürthiovú, Ing. Rózsu Takács, Ing. Katarínu Fazekasovú a Editu Szősovú.  

Komisia bude 5-členná a navrhnutí členovia s členstvom súhlasia. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu finančnú a správy obecného majetku s počtom 

členov 5 vrátane predsedu. 

         predseda:    Edita Izsáková 

Hlasovanie:                za návrh:     7,        proti:   0,       zdržala sa:   1 (E. Izsáková) 

        členovia: Tímea Kürthiová, Ing. Rózsa Takács, Ing. Katarína Fazekasová, Edita Szőcsová. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:    0 

 

 

 

Bod č. 11.2   Komisia životného prostredia, územného plánovania, výstavby a ochrany  

        verejného majetku 

        

       Pani starostka prečítala svoj návrh: 

za predsedu: Ing. Dávida Jancsóa, 

za členov: Ing. Lászlóa Bugára, Gabriela Kocsisa, Tomáša Kostanka, Ladislava Patasiho, 

                  Ing. Zuzanu Takácsovú, Zoltána Tótha. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu životného prostredia, územného plánovania, 

výstavby a ochrany verejného majetku s počtom členov 7 vrátane predsedu. 

predseda:     Ing Dávid Jancsó 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

            členovia:     Ing. László Bugár, Gabriel Kocsis, Tomáš Kostanko, Ladislav Patasi,  

                                Ing. Zuzana Takácsová, Zoltán Tóth. 

Hlasovanie:                za návrh:      8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

 

 

Bod č. 11.3   Komisia sociálna 

        

       Pani starostka prečítala svoj návrh. 

za predsedu: PharmDr. Renátu Úšelovú, 

za členov: Mgr. Janu Zajacovú, Editu Izsákovú, Mgr. Adrienn Rosta, Bc. Helenu Antalovú, 

                  Máriu Dömeovú, Ritu Pápesovú, 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu Sociálnu s počtom členov 7 vrátane predsedu. 

              predseda:      PharmDr. Renáta Úšelová  

Hlasovanie:                za návrh:     7,        proti:   0,       zdržal sa:   1 (PharmDr. R. Úšelová) 

               členovia:      Mgr. Jana Zajacová, Edita Izsáková, Mgr. Adrienn Rosta, Bc. Helena  

                                    Antalová, Mária Dömeová, Rita Pápesová. 

               ako náhradníčka: Silvia Kovácsová 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 
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Bod č. 11. 4    Komisia pre rozvoj vzdelávania, školstva, kultúry, mládeže a ZPOZ 

 

       Pani starostka prečítala navrhnutých sedem kandidátov 

za predsedu: Mgr. Janu Zajacovú, 

za členov: Tímeu Kürthiovú, Editu Izsákovú, Mgr. Adrienn Rosta, Mgr. Gábora Szőcsa,  

                   Ladislava Mileho a Alžbetu Majbovú.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu pre rozvoj vzdelávania, školstva, kultúry, mládeže 

a ZPOZ s počtom členov 7 vrátane predsedu. 

          predseda:    Mgr. Jana Zajacová 

Hlasovanie:                za návrh:     7,        proti:   0,       zdržal sa:   1 (Mgr. J. Zajacová) 

          členovia:    Edita Izsáková, Tímea Kürthiová, Mgr. Adrienn Rosta, Mgr. Gábor Szőcs, 

                             Ladislav Mile, Alžbeta Majbová. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

 

 

Bod č. 11.5   Komisia športu 

 

       Pani starostka navrhla 5 členov do komisie.  

za predsedu: Ladislava Patasiho, 

za členov: Ing. Lászlóa Bugára, Mariana Felixa, Mgr. Gyulu Fördősa, Gabriela Kocsisa.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu športu s počtom členov 5 vrátane predsedu. 

       predseda:       Ladislav Patasi, 

Hlasovanie:                za návrh:     7,        proti:   0,       zdržal sa:   1 (L. Patasi) 

       členovia:        Ing. László Bugár, Marian Felix, Mg. Gyula Fördős, Gabriel Kocsis. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

 

 

Bod č. 11.6   Komisia pre styk s podnikateľmi obce, obchodu, služieb a cestovného  

          ruchu   

  

      Návrh pani starostky: 

za predsedu: Tomáša Kostanka, 

za členov: Ing. Lászlóa Bugára, PharmDr. Renátu Úšelovú, MUDr. Tamása Vargu, Ing. 

Katarínu Fazekasovú, Zoltána Tótha a Zoltána Vargu. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu pre styk s podnikateľmi obce, obchodu, služieb 

a cestovného ruchu s počtom 7 členov vrátane predsedu.  

       predseda:       Tomáš Kostanko, 

Hlasovanie:                za návrh:     7,        proti:   0,       zdržal sa:   1 (T. Kostanko) 

       členovia:        Ing. László Bugár, PharmDr. Renáta Úšelová, MUDr. Tamás Varga, 

                              Ing. Katarína Fazekasová, Zoltán Tóth, Zoltán Varga. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 
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Bod č. 12.    Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 

predpisov a voľba jej členov. 

       Pani starostka navrhla: 

za predsedu:          Mgr. Janu Zajacovú, 

za členov:              Mariana Felixa a MUDr. Tamása Vargu.     

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komisiu na ochranu verejného záujmu podľa čl. 7 ods. 5 

zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

v znení neskorších predpisov a voľba jej členov s počtom členov 3 vrátane predsedu. 

predseda:          Mgr. Jana Zajacová 

Hlasovanie:                za návrh:     7,        proti:   0,       zdržal sa:   1 (Mgr. J. Zajacová) 

členovia:           Marian Felix, MUDr. Tamás Varga. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

 

Bod č. 13   Určenie sobášiacich  

             Za sobášiacich okrem seba pani starostka navrhla zástupcu starostu Tomáša Kostanka 

a poslankyňu Tímeu Kürthiovú. 

 

Obecné zastupiteľstvo poveruje za sobášiacich pre toto volebné obdobie: 

                                                                                                                      Tomáša Kostanka, 

                                                                                                                     a Tímeu Kürthiovú.  

Hlasovanie:           za návrh:    7,      proti:  0,    zdržal sa:   1 (T. Kostanko) 

 

 

Bod č. 14   Odmena sobášiacim 

       Pani starostka pripomenula poslancom, že v predošlom období bola schválená výška 

odmeny pre sobášiaceho v sume 35,- EUR za každú príležitosť, pre recitátora, varhanistku 

a matrikárku v sume 25,- EUR za každú príležitosť, za kreslenie do pamätnej knihy v sume 20,- 

EUR za každú príležitosť a za občiansky pohreb suma 35,- Eur za každú príležitosť. 

Funkcionári obce sú odmeňovaný podľa prijatej smernice o odmeňovaní funkcionárov obce.  

Poslanci boli za ponechanie doterajších odmien.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

- odmenu pre sobášiaceho vo výške 35,- EUR za každú príležitosť, 

- odmenu pre recitátora, varhanistku a matrikárku v sume 25,- EUR za každú príležitosť, 

- odmenu za kreslenie do pamätnej knihy v sume 20,- EUR za každú príležitosť, 

- odmenu za občiansky pohreb v sume 35,- Eur za každú príležitosť,  

- odmeňovanie funkcionárov obce podľa smernice o odmeňovaní funkcionárov obce.  

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

 

Bod č. 15   Plat hlavnej kontrolórky 

       Pani starostka poznamenala, že hlavná kontrolórka obce je volená na funkčné obdobie (šesť 

rokov), ktoré je nezávislé od volebného obdobia. Jej plat sa odvíja od dohodnutého pracovného 

úväzku, ktorý má 15%. Poslanci boli za ponechanie úväzku 15% tak ako doposiaľ. 

 

Obecné zastupiteľstvo určuje mesačný plat hlavnej kontrolórky obce ako súčin priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve SR a koeficientu /1,68/ určeného 
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v závislosti od počtu obyvateľov s 15% úväzkom bez navýšenia v zmysle §18 c ods.1 písmeno d, 

odsek 2, 4 a 5 zákona č. 369/199 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

 

 

Bod č. 16   Určenie platu zástupcovi starostu 

        

       Pani starostka navrhuje ponechať 25% priemerného platu v národnom hospodárstve SR 

bez navýšenia, tak ako mal v predošlom volebnom období. 

Poslanci súhlasili. 

 

Obecné zastupiteľstvo určuje mesačný plat zástupcovi starostu ako 25% z priemerného platu 

v národnom hospodárstve SR. 

Hlasovanie:                  za návrh:     7,        proti:   0,       zdržal sa:   1 ( T. Kostanko) 

 

 

 

Bod č. 17   Určenie platu starostu  

        

       Pani starostka vyšla z miestnosti s tým, aby poslanci brali ohľad na finančnú situáciu. 

       Zástupca starostu navrhuje pani starostke navýšiť plat. V diskusii sa dohodli o výške jej 

platu - to čo vyplýva zo zákona + navýšenie o 50%. („Plat starostu obce závisí od počtu 

obyvateľov, od 3 001 do 5 000 obyvateľov je to 2,41 násobok priemerného mesačného platu s 

možnosťou fakultatívneho navýšenia ich základného platu prostredníctvom rozhodnutia 

obecného zastupiteľstva o 60 %.“)  

Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Obecné zastupiteľstvo určuje mesačný plat starostke obce vypočítaný ako 2,41 násobok 

priemerného mesačného platu  s navýšením o 50% v zmysle novely zákona 320/2018 Z.z. , 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest. 

Hlasovanie:                za návrh:     8,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

       Pani starostka sa vrátila do miestnosti a navýšenie neprijala.  

       Poslanci svoj návrh odsúhlasili a nechcú ho zmeniť, lebo si to zaslúži. Už 

v predchádzajúcich rokoch pani starostka navýšenie viac-krát odmietla. 

       Pani starostka sa poslancom poďakovala za dôveru a ohodnotenie svojej práce.  

   

 

 

Bod č. 18   Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť 

zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení 

        

       Pani starostka prekladá schválenie tohto bodu na nasledujúce zasadnutie, lebo túto 

možnosť chce ponúknuť poslancovi Ing. Dávidovi Jancsóovi, ktorý nie je prítomný.  
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Bod č. 19   Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023  

 

       Pani hlavná kontrolórka obce predložila plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023, 

s ktorým sa poslanci mohli oboznámiť na úradnej tabuli obce. Pani hlavná kontrolórka návrh 

plánu poslancom prečítala. 

Poslanci nemali výhrady, hlasovalo sa  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 

2023. 

Hlasovanie:                za návrh:    8,            proti:  0,            zdržal sa:  0   

 

 

 

Bod č. 20   Rôzne 

Bod č. 20.1   Poslanec M. Felix navrhuje, aby sa zasadnutia konali výhradne v utorkové 

termíny.  

Bod č. 20.1   Pani starostka oznámila poslancom, že vedúca školskej jedálne MŠ a ZŠ žiada 

obecné zastupiteľstvo o schválenie navýšenia stravného od 01.01.2023 z dôvodu zvýšenia ceny 

potravín. Navrhuje navýšenie podľa tabuľky Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu na 

3. finančné pásmo t.j.:  

Deti pri MŠ Neded: desiata 0,50 EUR, obed 1,20 EUR, olovrant 0,40 EUR = 2,10 EUR,                           

Deti pri ZŠ Neded: ročník 1. – 4.    obed   1,70 EUR, 

                               ročník 5. – 9.   obed   1,90 EUR, 

                               dospelí             obed   2,40 EUR. 

Z časového hľadiska sa nestihlo vypracovať VZN, ktoré by stravovanie upravovalo, tak sa musí 

schváliť obecným zastupiteľstvom  - uviedla pani starostka. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zvýšenie stravného podľa tabuliek Ministerstva školstva, 

vedy, výskumu a športu na 3. finančné pásmo t.j.: 

Deti pri MŠ Neded: desiata 0,50 EUR, obed 1,20 EUR, olovrant 0,40 EUR = 2,10 EUR, 

Deti pri ZŠ Neded: ročník 1. –  4.   obed   1,70 EUR, 

                               Ročník 5. – 9.   obed   1,90 EUR, 

Dospelí                                           obed   2,40 EUR. 

Hlasovanie:                za návrh:    8,            proti:  0,            zdržal sa:  0   

 

       Pán R. Czibula zamestnanec stavebného úradu obce pozeral budovu v strede obce známu 

ako Batros ház, oznámil, že je v zlom stave, strecha je značne poškodená, žiada obecné 

zastupiteľstvo, aby sa rozhodlo, čo bude s budovou.  

       Pán T. Kostanko navrhuje, aby zasadla Komisia životného prostredia, územného 

plánovania, výstavby a ochrany verejného majetku a nech stav budovy prešetrí a navrhne 

riešenie. 

  Informácia pani starostky o stave prác na dome smútku – klampiari dokončili pokrytie strechy 

fóliou, plech je zaplatený 10.9.2022, ale zatiaľ ho nedodali. Veža bola znížená a na vrchol bol 

osadený kovový kríž, okná boli osadené späť, okrem jedného veľkého okna, ktoré sa rozbilo 

a jeho rám bol prehnitý, tak sa muselo objednať nové okno. 
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Bod č. 9   Záver 

 

       Všetky body programu zasadnutia boli vyčerpané, pani starostka sa poďakovala každému 

za účasť a s prianím, aby do nového rok vstúpili plný síl a víziou lepšej a pokojnejšej situácie 

zasadnutie ukončila.   

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                       ................................................... 

                                                                                          JUDr. Henrieta Selmecziová   

                                                                                                      starostka obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Tomáš Kostanko                            ........................................ 

 

 

Tímea Kürthiová                            ........................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

v Nedede, dňa 23.12.2022 

 

Zapísala: Mgr. Mária Fördösová   


